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Child Abuse and Neglect: Their effects and how to prevent them
Abus et négligence des enfants Leurs effets et comment les prévenir
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Summary:

This study aimed at identifying the ill treatment and neglect of children
by giving a picture of the size of the problem and finding out the most
important factors and causes that led to the mistreatment of children in the
world in general and in Arab society in particular.

The study showed the forms of child abuse and neglect, especially
psychologically and socially. The study also showed the most important
theories that interpreted violence against children and the effects of child
abuse and neglect. To uncover the most important methods and methods to
help prevent and reduce this phenomenon.

Résumé:

Cette étude visait a identifier les mauvais traitements et la négligence des
enfants en donnant une idée de lI'ampleur du probleme et en identifiant les
facteurs et les causes les plus importants qui ont conduit a la maltraitance
des enfants dans le monde en général et dans la société arabe en particulier.

L'étude a montré les formes de maltraitance et de négligence, en
particulier psychologiques et sociales, ainsi que les théories les plus
importantes interprétant la violence contre les enfants et les effets de la
maltraitance et de la négligence. Pour découvrir les méthodes et les

méthodes les plus importantes pour aider a prévenir et réduire ce
phenomene.
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